
Protokoll Linköpings hundungdom 2023-05-31 - 5
Närvarande: Olivia Gustafsson, Ing-Christin Lindblom, Yvonne Öster, Malin Öster, Rolf
Gustavsson

1. Mötet öppnas: Oliva hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
2. Val av mötessekreterare: Yvonne
3. Val av justerare: Ing-Christin
4. Protokoll: Föregående protokoll godkändes
5. Kassarapport:

Resultatet för maj är -37 333 kr
Ackumulerat resultat för januari t.o.m. maj är +89 155 kr

Summa intäkter: 31 669 kr
Träning i hallen 5 950 kr. Samträning 566 kr, Anmälningsavgifter 10 062 kr.
Kursintäkter 9 945kr (Ag). Bidrag 2702 kr. Servering 1 830 kr, Rosetter 3 315.

Summa kostnader: 62 364 kr
Fika 1 665 kr, Lokalhyra 30626 kr. Bankkostnader 454 kr. Rosetter+priser 1 976 kr.
Hyra instruktör 12 720, SBK/SKK-avgifter130 kr. Materiel och förbrukningsmateriel
5766 kr. Datakommunikation (inkl årsavgift för hemsida) 2926 kr. Bankkostnader 454
kr.

Investeringar som ej påverkar månadens resultat: Investeringar i Klubbstugan:
dragning av vatten, nytt lås, snörasskydd (Summa 4560 kr), denna kostnad avskrivs
på 10 år. Investering i hallen: Ny belysning med lågenergilysrör (68 875 kr), denna
kostnad avskrivs på 5 år.

Övrigt: Vi har bestridit en faktura från den firma som lämnat offert på belysningen
men som ej fick uppdraget (12356 kr) då offertarbete kan ej faktureras. Firman har
ännu inte meddelat sin ståndpunkt i frågan.
Årssponsorerna är fortfarande inte fakturerade för 2023.

Summa kassa och bank 2023-05-31: 769 941,83
Payson 221 960,50
PG 262798-2 145 227,42
PG 35 65 61-1 -950,00
Sparkonto Nordea 401 360,41
Kassa 2 344,00

6. Aktivitets och beslutslogg: Att göra enligt föregående protokoll:
● Samträningsschema Inget hänt ännu, Ida fixar
● Uppvisningar - Ing-Christin har lämnat över till Erika Johansson.
● Grindarna - Ing-Christin rapporterar att grindarna är under tillverkning,

levereras nästa vecka.
● Bråte - Sofie och Hanna fixade det som var planerat. Det finns mera att göra

vid ett senare tillfälle.



● Gräsparkeringen - Yvonne har kontaktat kommunen om detta, de
meddelade att de tar hela Tinnerö inom kort.

● Byta plats på kontaktfältshinder- Sofie och Hanna Klart! Dock är A-hindret
inne igen. Det ska flyttas ut igen. Sofie får i uppdrag att fixa det.

● Flytta ut hinder - Klart
● Styrdokument - uppdatera så kurs ute tillåts alla dagar i veckan- Yvonne inte

klart
● BOKA MERA formulär - Elin - klart
● 5 bokningar i hallen under lågsäsong - Tanja har fixat

Punkter från årsmötet:
* Tanja kan tänka sig att utreda nya gräset, kostnad etc. Fortsätter

 * Annika Mojanis kan tänka sig att utreda kostnader etc angående belysning

på planerna. Elin skickar underlag till Annika.
* Lagning av hinder. Yvonne är projektledare. Granulat finns att köpa lösvikt
eller färdiga mattor, arbetet sätter igång så fort tillgång finns till hall eller hus.

7. Inkomna skrivelser: Mötesinbjudan SHU. Obligatorisk närvaro av någon från
styrelsen på möte digitalt 8 juni 18-19. Rolf anmäler sig frivilligt.

8. Skyltar till utebanorna Elin får ta fram förslag som sen godkänns i styrelsens
fbgrupp.

9. Bokning av hallen under lågsäsong. Styrelsen beslutade att även icke medlemmar
ska få boka hallen under lågsäsong.

10. Extra pengar till lägret Eftersom vi fick 15 000 kronor mindre i bidrag till
sommarlägret i år så beslutade styrelsen att lägergruppen får 6000 kronor från
klubben till lägret utöver det bidrag de fått.

11. Tillgänglighet till klubbhuset - Styrelsen beslutade att en kod ska skickas ut via
mail till medlemmarna i det mailet skrivs också om de regler som gäller för stugan.
Husgruppen får i uppdrag att kolla om låset kan tidsbestämmas. Stugan hålls i så fall
öppen för medlemmarna mellan 7-22.

12. Coachgrupp i agility - Styrelsen beslutade att agilitysektionen får ta fram ett förslag
som bollas med kurssektionen.

13. Sänkt pris i hallen sommartid - Styrelsen beslutade att kostnaden/timme sätts till
50 kronor oavsett dag, kväll, helg eller medlemskap. Gäller fram till 31 augusti.

14. Förslag på försäljning av kakor. Styrelsen beslutade att inte anordna detta.
15. Samordning kurser FB, instagram och hemsidan. Samt uppdaterad information

om tävlingar etc på dessa. Styrelsen beslutade att Ing Christin meddelar både
Hanna och Elin så att någon av dessa kan lägga ut information så fort som möjligt.
Styrelsen beslutade också att sektionerna ska informera Elin och Hanna om
aktiviteter som händer på klubben, tävlingar, samträningar mm. Malin fick i uppdrag
att skriva till sektionerna.

16. Kurser i hallen under höstterminen. Styrelsen beslutade att kurser även
fortsättningsvis ska vara måndag-, tisdag-. torsdagkvällar.
Målet är att andra tider i hallen släpps cirka den 20:de varje månad. Tider för kurs
reserveras.
Yvonne tar kontakt med Valla om utlokalisering av vissa kurser. Styrelsen beslutade
ett extra möte om kurser i augusti behövs. Olivia ser till att ett datum bestäms.

17. Rapporter från/till arbetsgrupperna:
Rally: Rally har tävling den 3 juni.



Huset: Bygget av altanen pågår, kvar är också ramp och staket. Slutbesikting - 12
juni
Freestyle: Ansökt om SM i Teamwork och flera officiella tävlingar under hösten.
Agility: Blåbärstävling, trevlig men inte så många deltagare.
Lydnad:
Nosework: Poppis inofftävling lockade många.
Sponsorgruppen: Mycket priser från Prima dog.
Hooper: Yvonne nästan färdig domare nu, alla prover inlämnade.
Fiket: Ing-christin kommer att ansöka om ett kort på Snabbgross, Axfood.

18. Förslagslådan: Inga inkomna skrivelser.
19. Övriga frågor: Inga övriga frågor
20. Nästa möte: Olivia skickar ut datum.
21. Avslutning av mötet. Olivia tackade för visat intresse och avslutade mötet

Mötesordförande:

………………………………………..

Justerare:

………………………………………


